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Saksprotokoll 

 
Utvalg: Trondheim studentråd 

Møtedato: 30.01.2023 

Sak: 5/23 
  

Tittel: Saksprotokoll - Til uttalelse - Lerkendal og Valgrinda, 
områderegulering, sluttbehandling Delområde 4 og 5 av 
Bycampus 

Resultat:  

Arkivsak: 21/26720 
 
Vedtak: 

Trondheim studentråd avgir følgende 

Uttalelse: 

Trondheim studentråd mener utviklingen av NTNU og samlokalisering rundt Gløshaugen er et viktig 
steg i utviklingen av kunnskaps- og studiebyen Trondheim. Reguleringsplanene for området er et 
viktig grunnlag for å sikre et godt helhetlig rammeverk for fremtidens bycampus og for å koble 
sammen byen, universitetet og næringslivet. 
 
Studentrådet mener det er viktig at det legges til rette for alle nåværende og fremtidige miljøtiltak for 
både takoppbygging og fasadeutforming, og at prosjektet bør gjenspeile kommunens og Stortingets 
miljøambisjoner. Nybygg og fortetting skal ikke gjøres på en måte som ødelegger grønne lunger og 
fritidsområder uten at dette blir kompensert for.  
 
Tomtene i 8A må sees i helhet hvor dagens avgrensninger ikke når opp til dagens behov for 
idrettsanlegg. Det må sees på i videre detaljplanlegging å utforme et idrettsanlegg som er stort nok til 
å minst kunne møte dagens behov for idrettsanlegg. Studentrådet vil påpeke at dette er en av de aller 
siste tomtene til idrett i nærheten av sentrum, og viktigheten av å møte en stor nok grad av behov er 
særs viktig.  Dagens plan legger til rette for en underdimensjonering hvor færre enn dagens brukere 
vil ha plass. Det bør blant annet sikres minst en flerbrukshall per 7500 studenter. Økonomiske 
konsekvenser av rekkefølgebestemmelsene på tomt 8A bør ikke tilfalle idrettsanlegget. 
 
Studentrådet mener det er viktig å benytte mulighetene i delområde 4/5 til å bygge studentboliger. 
Studentboliger har viktige kvaliteter som er med på å skape en levende campus og et byområde som 
benyttes mer enn kl.8-16 på hverdager. Videre vil studentboliger i dette området kunne skape en mer 
helhetlig byutvikling og redusere risikoen for hyblifisering i områder som Møllenberg og 
Elgeseter/Øya. Trondheim Studentråd mener det derfor er viktig at planen for Lerkendal/Valgrinda 
sikrer så store muligheter for studentboliger som mulig. 
 
Behandling: 
Følgende fellesforslag ble foreslått: 
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Trondheim studentråd mener utviklingen av NTNU og samlokalisering rundt Gløshaugen er et viktig 
steg i utviklingen av kunnskaps- og studiebyen Trondheim. Reguleringsplanene for området er et 
viktig grunnlag for å sikre et godt helhetlig rammeverk for fremtidens bycampus og for å koble 
sammen byen, universitetet og næringslivet. 
 
Studentrådet mener det er viktig at det legges til rette for alle nåværende og fremtidige miljøtiltak for 
både takoppbygging og fasadeutforming, og at prosjektet bør gjenspeile kommunens og Stortingets 
miljøambisjoner. Nybygg og fortetting skal ikke gjøres på en måte som ødelegger grønne lunger og 
fritidsområder uten at dette blir kompensert for.  
 
Tomtene i 8A må sees i helhet hvor dagens avgrensninger ikke når opp til dagens behov for 
idrettsanlegg. Det må sees på i videre detaljplanlegging å utforme et idrettsanlegg som er stort nok til 
å minst kunne møte dagens behov for idrettsanlegg. Studentrådet vil påpeke at dette er en av de aller 
siste tomtene til idrett i nærheten av sentrum, og viktigheten av å møte en stor nok grad av behov er 
særs viktig.  Dagens plan legger til rette for en underdimensjonering hvor færre enn dagens brukere 
vil ha plass. Det bør blant annet sikres minst en flerbrukshall per 7500 studenter. Økonomiske 
konsekvenser av rekkefølgebestemmelsene på tomt 8A bør ikke tilfalle idrettsanlegget. 
 
Studentrådet mener det er viktig å benytte mulighetene i delområde 4/5 til å bygge studentboliger. 
Studentboliger har viktige kvaliteter som er med på å skape en levende campus og et byområde som 
benyttes mer enn kl.8-16 på hverdager. Videre vil studentboliger i dette området kunne skape en mer 
helhetlig byutvikling og redusere risikoen for hyblifisering i områder som Møllenberg og 
Elgeseter/Øya. Trondheim Studentråd mener det derfor er viktig at planen for Lerkendal/Valgrinda 
sikrer så store muligheter for studentboliger som mulig. 
 
Votering: 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Elektronisk dokumentert godkjenning uten underskrift


